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Interpelacja wis zapisów na półkolonie dla dzieci na terenie

Szanowny Panie Burmistrzu chcę zwrócić uwagę na ważny temat dla rodziców dzieci w wieku szkolnym.

Otóż w czwartek I maja ruszyły zapisy na półkolonie — zapisy które miały rozpocząć się o godzinie 8.00

i były dostępne tylko w formie osobistego dostarczenia wniosku wraz z zapłatą w formie gotówki, Ta forma

spowodowała, że rodzice specjalnie musieli stać w kolejkach a wcześniej rezerwować czas, zwalniać się

z pracy etc. żeby pojawić się w szkołach, a wielu z nich odeszło „z kwitkiem” ponieważ zainteresowanie

półkoloniami również było na poziomie przekraczającym liczbę miejsc.

W związku z tym wnioskuję o wprowadzenie standardu zapisów z dostępnością poprzez internet (są ku temu

dedykowane narzędzia) gdzie po wypełnieniu formularza w ramach dostępnych miejsc zgłaszający otrzyma

potwierdzenie zapisu wraz z danymi do wpłaty. Jeśli w ciągu ustalonego czasu na wpłatę zgłaszający nie

wykona przelewu — na jego miejsce wejdzie kolejna osoba z lisiy rezerwowej. Takie rozwiązanie będzie

z korzyścią zarówno dla rodziców jaki pracowników szkoły.

Poproszę dodatkowo o odpowiedź na niniejsze pytania:

Ile na przestrzeni ostatnich 5 lat wynosiła liczba dostępnych miejsc w naszych szkołach na półkolonie?

Ilu było uczestników? Ile wynosiła opłata oraz ile dni trwały zajęcia? Które szkoły były dostępne?

Jak wyglądało zainteresowanie półkoloniami W niniejszym okresie — czy było ono zaspokajane, czy

zainteresowanie wzrosło dopiero w ostatnim roku?

Ile wynosiły koszty organizacji półkolonii w powyższych latach, czy opłata składana przez rodziców pokrywa

koszt zajęć czy też jako gmina dotujemy częściowo zajęcia? Jeśli to możliwe proszę o zestawienie w formie

tabeli.

Konstancin-Jeziorna, dnia 12.05.2023 r. Krzysztof Bajkowski
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